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Geacht college,

Onlangs ís een aantal leden van de CDA-fractie op uitnodiging van de werkgroep Basisschool

Swartbroek op bezoek geweest bij de werkgroep. Deze werkgroep bestaat uít leden van de

dorpsraad, betrokken ouders en betrokken inwoners van Swartbroek.

Tijdens dit onderhoud heeft de werkgroep haa r zorgen geuit over de leefbaarheid in Swartbroe
het bijzonder over het voornemen van het schoolbestuur van Meerderweert om tijdens de Seot¿to¿tl-s
kerstvakantie een besluit te nemen over de sluiting van de basisschool in Swartbroek met ingang van

augustus 20L6. De werkgroep heeft de indruk dat deze voorgenomen beslissing vooral financieel
gedreven is en weinig of geen rekening houdt met de leefbaarheid in Swartbroek.
De gemeente Weert en schoolbestuur Meerderweert hebben de afgelopen jaren constructief
samengewerkt om in de Weerter wijken en kerkdorpen goed onderwijs te kunnen bieden. Dit in het

belang van het onderwijs aan kínderen, maar vooral in het belang van de leefbaarheid in die

kerkdorpen en de wijken. ln goed overleg met Meerderweert heeft de gemeente het mogelijk
gemaakt om nieuwe basisscholen te bouwen in Swartbroek en Tungelroy. Van nog recentere datum

is de medewerking van de gemeente aan de plannen voor de basisscholen op Leuken en Laar en het

Kennis- en expertisecentrum te noemen. Wij gaan er van uit dat deze samenwerkingsrelatie ook

geldt ind¡en Meerderweert een ingrijpende beslissing wil nemen over een van zijn scholen.

L. ls het juíst dat Meerderweert het onderwijs in de basisschool Swartbroek wil beëindigen?

Zo ja, dan de volgende vragen.

2. Heeft Meerderweert met u overleg gevoerd?

70 nee, wat vindt u van het (eventuele) voornemen, gelet op de in het voorgaande genoemde

relatie tussen de gemeente en het schoolbestuur en de inspanning van de gemeente om

Meerderweert ín staat te stellen om de exploitatíe van de Laurentiusschool mogelijk te maken

door slimme verbindÍngen te zoeken met andere voorzieningen zoals de multifunctionele
accommodatie (MFA), het café en de gymzaal (door medegebruik van de school in Tungelroy)?

3. Zo ja, wal is uw reactie ( geweest) op het voornemen van Meerderweert?

4. Deelt u onze mening dat sluiting van de school de leefbaarheid in Swartbroek sterk onder druk
gaat zetten?

5. Wat zijn de effecten van een eventuele sluitíng van de school in Swartbroek op de

gemeentelijke inkomsten (huurinkomsten zullen immers wegvallen)?
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6. Bent u bereid om met Meerderweert - als belangrijke partner in het kader van leefbaarheid - het

gesprek aan te gaan om te bezien welke niet-financiële beweegredenen er zijn om de school in

Swartbroek n¡et te sluiten?

7. Hoe ziet u de relatie met het op te stellen voorzieningenplan voor Swartbroek en op welke

termijn gaat u, in deze urgente situatie, die vergelijkbaar is met de toestand in Altweerterheide,

hierover het overleg aan met de gemeenschap Swartbroek ?

8. Hoe is het vooruitzicht voor de basisscholen van Tungelroy en Altweerterheide en welke inzet

hiervoor is van het college te verwachten?

Wij zien,uw antwoord met belangstelling tegemoet'

Met vriendelijke groeten,

Fractie CDA


